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Obec Lutín

Školní 203, 783 49 Lutín
tel.č.: 585 944 323 | e-mail: e-podatelna.ou@lutin.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 21 Zastupitelstva obce Lutín
konané dne 20. 12. 2021 v Aule ZŠ Lutín od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 18:06 - 19:30
Přítomno: 12 členů ZO dle přiložené prezenční listiny, Ing. Miroslav Brhel, 4 hosté dle

přiložené prezenční listiny
Omluveni: Ing. Jaroslav Kubala, Ing. Rostislav Pavlíček, Mgr. Eliška Mišáková
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Jakub Chrást
Zapisovatel*: Iveta Vlachová
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Lenka Soušková, Dušan Sedláček,
Zpravodaj: Ing. Miroslav Smička

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Program:

1. Zahájení
2. Volba zpravodaje a ověřovatelů zápisu
3. Kontrola usnesení z 20. zasedání ZO
4. Rozpočtová opatření Obce Lutín č. 10/2021 a 11/2021
5. Vývoj rozpočtu obce na rok 2021
6. Schválení rozpočtového provizoria na rok 2022
7. Přístavba a přestavba ZŠ na hasičskou zbrojnici a zázemí obce Třebčín
8. Vodné a stočné na rok 2022
9. Různé
9.1. Dílčí přezkoumání hospodaření obce
9.2. Informace - obecní byt "Nad poštou"
10. Diskuze a závěr.
 

Jednání zahájil starosta obce Ing. Jakub Chrást v 18.06 hod.

 

Starosta obce Ing. J.  Chrást konstatoval,  že zasedání bylo řádně svoláno, informace o konání byla
zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu Lutín a na internetových stránkách www.lutin.cz, a to
nejméně sedm dní přede dnem konání zasedání, dále konstatoval, že je přítomno 12 členů zastupitelstva
obce, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.
Zápis z minulého 20. zasedání zastupitelstva obce byl vyložen na obecním úřadě, a protože k němu
nebyly vzneseny žádné námitky, můžeme ho považovat za schválený.

Program jednání – starosta seznámil přítomné s programem jednání ZO a navrhl vyškrtnutí bodu 9.2
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z důvodu nepřítomnosti pí E. Mišákové, která měla přednést zprávu kontrolního výboru a nahradit jej
bodem „Informace o obecním bytě nad poštou.    
 

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje program 21. zasedání zastupitelstva obce v upraveném znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/21Z/2021 bylo schváleno.

2. Volba zpravodaje a ověřovatelů zápisu

Starosta obce navrhl do funkce zpravodaje zvolit Ing. Miroslava Smičku a do funkce ověřovatelů zápisu pana
Dušana Sedláčka a Mgr. Lenku Souškovou

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín  volí  do  funkce zpravodaje  21.  zasedání  zastupitelstva obce Ing.  Miroslava
Smičku.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/21Z/2021 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín volí do funkce ověřovatelů zápisu 21. zasedání zastupitelstva obce pana Dušana
Sedláčka a Mgr. Lenku Souškovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/21Z/2021 bylo schváleno.

3. Kontrola usnesení z 20. zasedání ZO

Místostarosta obce Mgr. D. Kolář provedl kontrolu usnesení z 20 zasedání ZO, které se konalo 11.11.2021.

4/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí Rozpočtová opatření Obce Lutín č. 8/2021 a 9/2021.

5/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí aktualizované informace o vývoji rozpočtu obce na rok
2021.

6a/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje dofinancování projektu s názvem“ Regenerace panelového
sídliště v Lutíně – III. etapa“ dle nařízení vlády č. 390/2017 Sb., ve znění pozdějších předpisů, z vlastních
zdrojů v minimální výši 50 % uznatelných nákladů a plné výši nákladů neuznatelných.
6b/20Z/2021  Zastupitelstvo  obce  Lutín  schvaluje  podání  žádosti  o  dotaci  na  investiční  akci  "  III.  etapa
regenerace sídliště v Lutíně - dvůr " z dotačního programu Státního fondu podpory investic Regenerace sídlišť.
 - Žádost o dotaci podána, potvrzeno přijetí žádosti bez požadavku na doplnění.

7a/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín potvrzuje pověření rady obce realizací výběrového řízení na zhotovitele
veřejné zakázky "Přístavba a přestavba ZŠ na hasičskou zbrojnici a zázemí obce Třebčín" i přes pravděpodobné
neobdržení  dotace z OPŽP. Do zadávacích podmínek bude zaneseno,  že nabídková cena nesmí překročit
předpokládanou cenu dle projektanta o více než 5%.
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- Samostatný bod.

7b/20Z/2021  Zastupitelstvo  obce  Lutín  pověřuje  starostu  obce  dalším  průzkumem  dotačních  možností
na realizaci projektu "Přestavba a přístavba bývalé ZŠ na hasičskou zbrojnici a zázemí obce Třebčín".

8/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje podání žádosti o dotaci na investiční akci "Rekonstrukce části
komunikace a úprava křižovatky, Třebčín" z dotačního titulu Ministerstva pro místní rozvoj DT 117D8220A -
Podpora obnovy místních komunikací.
-  Podána žádost o dotaci  na MMR. Dále výzva Národního plánu obnovy byla vyhlášena.  Po novém roku
začneme s přípravami žádosti.

9a/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje uzavření smlouvy o vzájemné spolupráci za účelem realizace
projektu "Cyklostezka Luběnice - Lutín" mezi Obcí Lutín a Obcí Luběnice.
 - Smlouva podepsána.
Zodpovídá: | Termín splnění: 15. 12. 2021

9b/20Z/2021  Zastupitelstvo  obce  Lutín  schvaluje  podání  žádosti  o  dotaci  ze  Státního  fondu  dopravní
infrastruktury na realizaci projektu "Cyklostezka Luběnice - Lutín".
- Žádost připravena k podání, stavební povolení nabylo právní moci, žádost bude odeslána do konce tohoto
týdne.

9c/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje pro účely podání žádosti o dotaci ze Státního fondu dopravní
infrastruktury dofinancování projektu "Cyklostezka Luběnice - Lutín" tak, aby spolu s poskytnutým příspěvkem
ze SFDI bylo finančně kryto 100 % uznatelných nákladů akce.

10/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí aktuální informace o záměru nové obchodní zóny
v Lutíně.
- Čeká se na nový územní plán, jehož veřejné projednání je plánováno na 19.1.2022.

11/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 4/2021, o místním poplatku
za obecní systém odpadového hospodářství.

12/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 5/2021, o stanovení obecního
systému odpadového hospodářství.

13/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 6/2021, o nočním klidu v roce
2022.
- Všechny vyhlášky uveřejněny a zaslána na Ministerstvo vnitra.

14a/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín revokuje usnesení č. 10/19Z/2021 ze dne 20.9.2021.

14b/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje prodej pozemku p. č. 231/26 v k. ú. Lutín, ostatní plocha,
ostatní  komunikace o  výměře 148 m2 ,  dle  geometrického plánu Geo Real  Group s.r.o.,  IČ:  63981637,
č. 730-532/2021 za cenu 200Kč / 1 m2 do společného jmění manželů *** a pověřuje starostu podpisem kupní
smlouvy. Náklady na převod hradí kupující.
 - Kupní smlouva podepsána, podán návrh na vklad do katastru nemovitostí.

15/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín neschvaluje prodej části pozemku p.č. 5/3 v k.ú. Lutín, druh pozemku
zahrada o velikosti cca 80 m2 dle přílohy.

16/20Z/2021 Zastupitelstvo  obce  Lutín  schvaluje  odkup pozemku p.č.  678/4  v  k.ú.  Hněvotín,  orná  půda
o výměře 10589 m2 od společnosti AGRO Haná Land s.r.o. se sídlem U Hřiště 320, 798 17 Smržice, IČ:
07674660 za cenu 85Kč / 1 m2 a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. Náklady převodu hradí kupující.
- Kupní smlouva podepsána, podán návrh na vklad do katastru nemovitostí.

17/20Z/2021 Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje uzavření darovací smlouvy mezi Obcí Lutín a Olomouckým
krajem. Předmětem smlouvy je bezúplatný převod části  pozemku parc. č.  337/1 ostatní plocha o celkové
výměře 1 043 m2 , dle geometrického plánu č. 700-26/2020 ze dne 26. 1. 2021 pozemky parc. č. 337/3 ostatní
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plocha o výměře 723 m2 , parc. č. 337/4 ostatní plocha o výměře 310 m2 a parc. č. 337/5 ostatní plocha
o výměře 10 m2 , vše v katastrálním území a obci Lutín.
- Darovací smlouva podepsána, podán návrh na vklad do katastru nemovitostí.

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí  kontrolu úkolů z 20. zasedání zastupitelstva obce, kterou
provedl místostarosta Mg. Dalibor Kolář.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/21Z/2021 bylo schváleno.

4. Rozpočtová opatření Obce Lutín č. 10/2021 a 11/2021

Tajemník OÚ Ing. M. Brhel okomentoval Rozpočtové opatření Obce Lutín č. 10/2021, které bylo schváleno
na zasedání rady obce dne 15.11.2021. Rozpočtové opatření 10/2021 zohledňuje původně neplánované výdaje,
a to dotaci na projektor, která je promítnutá rovněž do výdajů a havarijní pojištění na cisternu, které je
na straně příjmů vyváženo prodejem čipů na polopodzemní kontejnery a odvozem papíru a kovů do sběrny.
Rozpočtové opatření 11/2021, které bylo schváleno na zasedání rady obce dne 6.12.2021 se týká výdajů
na odpisy ZŠ a studie na solární elektrárny, které jsou vyváženy příjmem za pojistnou událost a odvod volných
finančních příspěvků ze ZŠ.

Příloha č. 1-2 k zápisu – jen u originálu.

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí Rozpočtová opatření Obce Lutín č. 10/2021 a 11/2021.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/21Z/2021 bylo schváleno.

5. Vývoj rozpočtu obce na rok 2021

Starosta obce Ing. J.  Chrást uvedl k bodu následující:  Na každém zasedání zastupitelstva obce informuji
o stavu rozpočtu obce na rok 2021 a zvlášť pak o vývoji daňových příjmů obce. Součástí podkladů je stav
rozpočtu  po provedení  rozpočtového opatření  č.  11/2021 včetně dalšího  výhledu do konce roku.  Dalším
souborem je přehled daňových příjmů, kdy tyto jsou nadále nad očekávání rozpočtu a to v této chvíli celkem
o 6 mil. Kč. Do konce měsíce od finančního úřadu dorazí peníze ještě jednou, odhadem 2,5 mil. Kč.

Příloha č.  3-4 k zápisu – jen u originálu.
 

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí aktuální informace k vývoji rozpočtu obce na rok 2021.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 5/21Z/2021 bylo schváleno.

6. Schválení rozpočtového provizoria na rok 2022

Starosta obce Ing. J. Chrást uvedl k bodu následující: jako již každoročně je třeba na závěr roku schválit
pravidla rozpočtového provizoria tak, aby byly překlenuty první měsíce roku, než bude připraven a schválen
rozpočet obce. Rozpočtové provizorium v sobě nese jak kladné, tak i záporné stránky pro fungování obce.
Kladem je, že pracujeme s přesnými příjmy za předchozí rok, nyní tedy za rok 2021. Budeme znát přesné
zůstatky na našich účtech k 1. 1. 2022 a můžeme k tomu tedy přesněji nastavovat příjmy a výdaje pro celý rok
2022 bez nutnosti častějších rozpočtových opatření.

Příloha č.  5 k zápisu – jen u originálu.
 

Rozprava k bodu:

G. Bábková – tohle řešení se osvědčilo, tak v tom budeme pokračovat dál
Ing. Brhel – byla velká diskuze před covidem jestli dělat rozpočet nebo provizorium, ale teď když není nic jisté
je provizorium lepší řešení.
Ing. Chrást – srovnání s Hněvotínem, který má pevný rozpočet a má už přes 40 rozpočtových opatření a my
jsme na jedenácti a i tak papírování s tím je obrovské.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje Rozpočtové provizorium na rok 2022. Podle pravidel se v rozpočtovém
provizoriu  do schválení  rozpočtu 2022 budou hradit  činnosti  spojené s  výkonem státní  správy,  akce
schválené  kompetentními  orgány,  včetně  zapojení  případných  dotačních  zdrojů,  závazky  vyplývající
z  uzavřených  smluv,  včetně  plnění  povinností  z  pracovněprávních  vztahů  obce,  výdaje  vyplývající
z  právních  předpisů,  investiční  i  neinvestiční  výdaje  v  případech  pokračování  započaté  akce  včetně
dotačních zdrojů, pravidelně se opakující výdaje obce, výdaje na zabezpečení chodu úřadu a samotného
fungování obce, včetně výdajů spojených s řešením výjimečných a havarijních situací. Příspěvek na provoz
zřízené příspěvkové organizaci se poskytne měsíčně ve výši 1/12 schváleného rozpočtu předchozího roku.
Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávající  příjmy a výdaji
rozpočtu po jeho schválení.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/21Z/2021 bylo schváleno.

7. Přístavba a přestavba ZŠ na hasičskou zbrojnici a zázemí obce Třebčín

Starosta obce Ing. J. Chrást uvedl k bodu následující: Rada obce byla zastupitelstvem obce pověřena provést
výběrové řízení na realizaci veřejné zakázky s názvem "Přístavba a přestavba ZŠ na hasičskou zbrojnici a
zázemí obce Třebčín". Vzhledem k náročnosti řízení dle zákona o veřejných zakázkách byla na realizaci řízení
zasmluvněna odborná firma. Výběrové řízení v režimu podlimitním ve zjednodušeném řízení dle zákona o
veřejných  zakázkách  bylo  zahájeno  dne  26.11.2021.  Lhůta  pro  podání  nabídek  byla  do  15.12.2021
do 10.00 hod. Starosta informoval o průběhu zadávacího řízení, a jeho výsledku. Zvítězila firma Provádění
staveb Olomouc,  a.s.  c  cenou 29.949.728,13Kč bez DPH. Nyní  běží  15 denní  lhůta pro podání  námitek.
Na tomto zasedání nebudeme rozhodovat o konečné realizaci a podpisu smlouvy o dílo. O realizaci akce
bychom rozhodli pravděpodobně na dalším zasedání zastupitelstva obce, hned na začátku ledna (5. nebo 6.1.)
za předpokladu, že nebude podána námitka či podnět k prošetření na UHOZ. Současně byla podána žádost
o dotaci na MMR, kde lze na rekonstrukce veřejných budov získat až 20 mil. Kč. Z dotačního titulu nelze
podporovat hasičské zbrojnice, nicméně náš projekt buduje také kulturní sál, které lze podpořit. Zároveň byla
vyhlášena dotační výzva Národního plánu obnovy, kdy na žádosti začneme pracovat po novém roku.
 

Rozprava k bodu:
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D. Bábek – firma která vyhrála, jsou na ni reference?
Ing.  Chrást  –  v  zadávacích  podmínkách bylo  dodání  referencí,  jinak  tato  firma postavila  sportovní  halu
v Olšanech, v Senici na Hané a jiné stavby v okolí
Ing. Navrátil – vzhledem k vysoutěžené částce schválit tuto stavbu, a hlavně, je v Třebčíně potřeba
Mgr. Soušková – kvůli inflaci je dobré zhodnotit peníze, jsem pro stavbu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí aktuální informace o veřejné zakázce s názvem Přístavba a
přestavba ZŠ na hasičskou zbrojnici a zázemí obce Třebčín.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/21Z/2021 bylo schváleno.

8. Vodné a stočné na rok 2022

Starosto k tomuto bodu uvedl: Rada obce na svém zasedání dne 15.11.2021 schválila kalkulaci vodného a
stočného  pro  rok  2022,  kterou  předložil  provozovatel  vodohospodářské  infrastruktury  společnost
ARKO TECHNOLOGY, a.s. Výše vodného měla být v roce 2022 28,85Kč bez DPH a stočného 29,15Kč bez DPH
za 1 m3, tj. celkem 58,00 Kč bez DPH za spotřebovaný 1 m3 vody.

Dne 6.12. 2021 se písemně na vedení obce obrátil pan Látal vedoucí střediska provozovatel VHZ společnosti
Arko Technology a.s., kdy žádá o úprava kalkulace z důvodu zásadních navýšení nákladů na provoz VHZ a to
zejména za energie. Původní dodavatel elektřiny (Ray energy), kde měl provozovatel zafixovanou cenu 1350 Kč
bez DPH za 1 MWh ukončil ze dne na den činnost. Jediný dodavatel ochotný dodávky převzít je společnost
ČEZ a.s. za cenu 5400 Kč bez DPH za 1 MWh, než podepsali smlouvu vyšplhala se cena na 5700 Kč bez DPH.

V návaznosti na toto i na zdražení dalších vstupů žádá úpravu vodného a stočného o 12 Kč bez DPH na 1
spotřebovaný m3 vody, což odpovídá více než 20 %.

Situaci  jsme konzultovali  s  odborníky,  a  úprava vodného a  stočného je  oprávněná,  a  ještě  v  návaznosti
na dotaci na „Zkvalitnění dodávky pitné vody, čekáme na vyjádření, zda navýšení není v rozporu s dotačními
podmínkami.

Osobně jsme si ověřovali a obvolávali dodavateli energií, ale nikdo nechtěl brát odběratele s odběrem více jak
60 MWh, kdy ČOV a vodní zdroj spotřebují 500MWh ročně. Jedině ČEZ byl ochotný ale s cenou o 400% dražší.

Začali jsme řešit fotovoltaiku na ČOV a na zdroji pitné vody, aby náklady na energie byly menší a drželi
poplatky na vodné a stočné na stejné úrovni.

Příloha č.6 k zápisu - jen u originálu.
 

Rozprava k bodu:
Mgr. Krejčíř – ubíral bych se cestou fotovoltaiky, ceny energií nejsou stabilní
Ing. Chrást – od posledního zasedání visí analyzátory na přívodu energii na ČOV a zdroji pitné vody, aby
se vědělo, jak a kam nastavit panely. U fotovoltaiky by prozatím podle odhadu mohla být návratnost asi 3 roky.
Využila by se stávající plocha. Fotovoltaika by se dala dát i na ploty a měla by i větší výkon.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí  informace o požadavku provozovatele vodohospodářského
zařízení obce společnosti ARKO TECHNOLOGY, a.s. na zvýšení vodného a stočného v součtu o 12 Kč bez
DPH za 1 spotřebovaný m3 pitné vody.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/21Z/2021 bylo schváleno.
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9. Různé

9.1. Dílčí přezkoumání hospodaření obce

Starosta  Ing.  Chrást  informoval  o  zápisu  z  dílčího  přezkoumání  hospodaření  obce  za  období  1.1.2021 -
30.11.2021,  které  bylo  provedeno  Krajským úřadem Olomouckého  kraje,  kde  nebyly  zjištěny  chyby  ani
nedostatky.

Příloha č.  7  k zápisu – jen u originálu

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí   zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce za období
1.1.2021 - 30.11.2021, které bylo provedeno Krajským úřadem Olomouckého kraje.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/21Z/2021 bylo schváleno.

9.2. Informace - obecní byt "Nad poštou"

Pan tajemník Ing. Brhel informoval, že na posledním ZO se projednával byt nad poštou, kde poslední nájemce
se z bytu odstěhoval a navrhla se rekonstrukce, protože je ve špatném stavu. Po zjištění cen za různé opravy
se cena vyšplhala přibližně na 700 tis. Kč. Obecní rada na svém zasedání rozhodla zkusit poslat nabídky 5
firmám na rekonstrukci tohoto bytu. Ozvala se jedna a to s rozpočtem na 1.050 tis. Kč bez DPH. Rada na svém
zasedání  6.12.  se  rozhodla  za  tuto  cenu  neopravovat.  Můžeme  zkusit  zopakovat  výběrové  řízení
se zastropováním částky a hlavně poptávat u živnostníků a menších firem.

Rozprava k bodu:

Ing.  Chrást  –  návrh,  předělat  byt  na  něco  jiného  –  schodiště  je  nevyhovující,  nebo  ho  mít  v  zásobě,
na provizorní bydlení v případě nepředvídané situace. Stavební ceny asi nepůjdou dolů , takže popřemýšlet co
s tím.
Ing. Brhel – zkusil bych oslovit živnostníky a menší firmy, třeba i s tím, že tu rekonstrukci udělají v 2. pol.
příštího roku. Protože dle dotazů mají firmy na jaro už zakázky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí  informace o zrušení výběrového řízení na zakázku malého
rozsahu s názvem „Rekonstrukce obecního bytu „Nad poštou“.
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Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/21Z/2021 bylo schváleno.

10. Diskuze a závěr.

Ing. Chrást -seznámil zastupitele se stavem  projektu optického kabelu v Lutíně, který bude instalovat T-
Mobile. Byly navrženy trasy přes chodníky, zelený pásy, ale přes cyklostezku nepůjdou. Skoro všude to povede
zeleným pásem, jen bohužel na ul. Na Zábraní to povede přes nový chodník a kousek v ulici u železářství.
Dáme si do podmínek, že každý chodník, který bude rozkopán, bude celý nově položen i s podložím. Pod každý
vjezd do domu, se prosadilo, že bude udělán protlak. S firmou Hofmeister jsme vytipovali trasy, kde bychom při
položili nové rozvody na veřejné osvětlení, dále jsme vytipovali nová místa na kamery a propojení se povede
optickým kabelem mezi našimi nemovitosti a propojit je, tak abychom mohli mít vnitřní elektronické sdílení
dat. Dnes jsem se dozvěděl o firmě Sprintel, která chce využít této situace a chce konkurovat T-Mobile a tlačí
na nás, abychom se domluvili s T- Mobilem, aby je pustili do výkopů, nebo se může stát, že za půl roku bude
kopat opt. kabel Sprintel.

Řešíme také žádost o dotaci na výměnu všech světel veřejného osvětlení za LED světla. Dotace by mohla být až
100%.

Ceny energií pro obecní majetek na příští rok zůstávají na cenách z loňských roků.

Chtěl bych Vás pozvat na veřejná projednání nového Územního plánu, který  bude 19.1.2022 od 16 hod. v aule
ZŠ Lutín. Vytištěná verze je k nahlédnutí u p. starosty na OÚ Lutín.

Obchodní zóna – kontrolujeme zhutnění děr, které vznikly po bourání  budov, budou to většinově zelené plochy.
Ing. Navrátil – oplocení je oddělané?
Ing. Chrást -  spadlo větrem, už je to zpátky, plot bude stát

Starosta Ing. Jakub Chrást se krátce vyjádřil k aktuálně zavřené lékárně: pronájem lékárny je v řešení, zatím
žádný zájemce, řeší se  lékárna v obchodní zóně.
host Č.  Beran - nikdo nechce jít na dědinu a ještě platit nájem, a Obec by se měla k tomu postavit a platit
nájem, pokud chce udržet lékárnu v obci.
Ing. Chrást – jakmile se objeví zájemce, budeme s ním jednat, zatím nevíme ani cenu za nájem. Je to základní
služba a chceme ji určitě zachovat, ale je to o domluvě
host Č.  Beran - Je tady zájemce se Šumperka a Šternberka.
Ing. Chrást – budeme jednat jen s konkrétními zájemci, ale musíte nás přizvat k jednání
Mgr. Soušková – je potřeba tolik metrů čtverečných?
host Č. Beran – není to jen výdejna, musí to mít určité metry

Obecní ples
G. Bábková – bude Obecní ples?
Ing. Chrást – zatím nepadlo rozhodnutí, ale nedovedeme si představit kontrolování, testování
Ing. Brhel – chtěl jsem se zeptat, jestli byste vůbec přišli?
Ing. Chrást – jde hlavně o to uhlídat respirátory a to se neuhlídá, uvidíme podle situace a dle nového nařízení
vlády

Kontejnery
G. Bábková – nepořádek u kontejnerů na tříděný odpad
Ing. Chrást - už je to uklizeno, pokud se to bude opakovat, přidáme kameru a příště si vytáhnu záznamy
z kamer a s dotyčným bude jednání.

Pí Bábková poděkovala všem zastupitelům za spolupráci.
Ing. Kovařík poděkoval jménem TJ Sigma Lutín.
Mgr. Kolář poděkoval za S&K Třebčín a Hasiče a informoval zastupitele, že nadace Agrofert před koncem roku
poskytla finanční prostředek na lahve k dýchacím přístrojům.
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Ing. Chrást ještě informoval, že šatny na fotbalovém hřišti v Lutíně se začnou opravovat v únoru 2022, kdy je
pravděpodobné, že obdrží dotaci z NSA.
Ing. Navrátil – bude Novoroční výstup na Kosíř?
Ing.  Chrást  –  bude,  členové  turistického  oddílu  budou  zase  rozdávat  kalendáře,  ale  nebude  to  nikde
propagováno
Ing. Brhel – představil kalendář s fotkami p. Michala Holáska.
Ing. Chrást – všem poděkoval za spolupráci.

Starosta Ing. Jakub Chrást   ............................................................
 
Ověřovatel: Mgr. Lenka Soušková, Dušan Sedláček   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 29. 12. 2021


